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Hallituksen kokous 23/2024

Aika: 18.9.2024, klo 16.15

Paikka: A106, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen (poistui kohdassa 13.1.)

Matvei Telov (poistui kohdassa 13.1.)

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
TuomasMiettinen

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Aino ja Sara Sofia.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohdat “8.4 Ponsivastaukset ylimääräiseen kiltakokoukseen”, “10.2. Academic

Advising”, siirrettiin seuraavia kohtia vastaavasti ja hyväksyttiin esityslista muutoksin

kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Valentin ilmoitti, että evääksi on Allille tämän tilaama CocaCola-tölkki, kaikille yhteisesti

karjalanpiirakoita ja vichyä sekä kaikille muille paitsi vieraalle banaani, sillä Valentin ei

tiennyt tämän läsnäolosta.

Markus ilmoitti, että kokouksessa on vieraana Tuomas.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:



Niklas:Viikonloppumeni chillillä Hollannin reissulla moikkaamassa kaveria, sen jälkeen

tämä viikon onkin ollut kiinni kuromista kouluhommista.

Vilppu: Lauantain olotilana oli vahva darra, vaikkei ollut edes juonut perjantain
phuksisitseillä. Sunnuntaina lirvahti KTTO:n sitseillä. Tutustui paikallisiin aktiiveihin, kun

päätyi siivoamaan jatkoja mieluummin kuin lähtemään baarijatkoille. Sitseillä hävetti, kun

lauloi kovaan ääneen kaikkia biisejä vahingossa Otaniemi-sanoilla.

Matvei:Viimeiset pari päivää on taistellut kiinalaista byrokratiaa vastaan, mutta kohta

onneksi voitto häämöttää ja paperit lähtevät; itse lähtee sittenmuutaman kuukauden

päästä perässä.

Valentin: Phuksisitsit olivat hyvät, jengi viihtyi ja itse myös! Nyt paluu arkeen.

Erik:Komppasi Valentinia phuksitsien osalta. Lauantai meni kaverin synttäreillä. Kertoi

lisäksi tarinan lainalakistaan phuksisitseillä.

Tuomas:Viihtyi myös phuksisitseillä. Niiden jälkeen kävi maadoittumassamökillä

lauantaista maanantaihin.

Sara Sofia:Äsken oli orientaatioviikon purku ISOjen kanssa; oli kivaa, kun viikkoa ei

haukuttu pystyyn. Viimeiset 2,5h on puuhailut kirjekuoriorigameja, kun yrittää säästää

budjetissa. Voisi delegoida hommanmyös ISOille, mutta prokrastinoi mieluummin itse

ikäviä kurssitehtäviä näin.

Alli: Phuksisitsien jälkeinen väsymys on vielä läsnä. On jokasyksyiseen tapaansa

maraton-katsonut Twilight-leffoja iltaisin. Sai myös yliopiston pysäköintiluvan.

Aino:Kävi juoksemassa kympin lauantain HelsinkiMidnight Runissa. Puoli tuntia ennen

lähtöä iski kaatosade, mutta oli ainakin virkistävää. Tähän viikkoon ollut vähän hidas lähtö.

Kalle:Onmyös taistellut Kiinan byrokratiaa vastaan. Lauantaina lähti aamusta isän kanssa

melomaan, mikä phuksisitsien jäljiltä oli kyllä vähän väsyttävää.

Markus: Phuksisitsit olivat super onnistuneet, hyvää duunia jengiltä. Jäi illasta Valentinin
houkuttelemana vielä jatkamaan vähän pidempäänkin ja sai vastineeksi hyvää karaokea.

Lauantaina järjesti Amazing Race -tyyppisen tapahtuman kaverille, tällä viikolla puuhaillut

lähinnä vaali- ja kiltakokousjärjestelyitä.

Kerttu:Viime viikkomeni flunssaillessa, nyt taas arjessa kiinni. Eilen kiltahommat oikeasti

palkitsi, kun pääsi ensimmäistä kertaa opiskelemaan uudessa Olkkarin viereisessä

hiljaisessa tilassa, jota oli ajamassa opisvuoden.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Velma Linko Varaslähdön piknikeväät 40,21 € Hyväksytty

Tuomas Miettinen Varaslähtö 23.8.2024 piknik-tarjoilut 40,00 € Hyväksytty

Olli Ullgren
Kokouseväät kahteen lukkariston
kokoukseen 4. ja 10.9. 18,47 € Hyväksytty

Olli Ullgren Laulusaunan 10.9.2024 tarjoilut 80,07 € Hyväksytty



Joao Hämäläinen

Ensimmäinen ESTIEM-matka (Lean Six
Sigma Central Course Munich),
20-26.10.2024. 150,00 €

Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Planeetta Internet Oy

Verkkotunnuksen uusiminen -
informaatioverkostot.fi - 1 vuosi (28.10.2024
- 27.10.2025) 17,24 €

Hyväksytty

Paintball Sissos Oy Paintball-opiskelijapaketti Sissos Arena 840,00 € Hyväksytty

Compass Group Finland
Oy Valmistujaispullat 40,80 € Hyväksytty

Teekkarispeksi ry Phuksisitsien äänitekniikka 90,00 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei uusia jäsenhakemuksia.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia. Keskusteltiin KV-sektorin hakemuksesta, josta

hallitukselle oli tullut muuta kautta tieto, mutta joka ei ole virallisesti saapunut

sähköpostiin. Valentin lupasi selvittää asiaa.

8.4. Ponsivastaukset ylimääräiseen kiltakokoukseen
Käytiin läpi kevään vuosikokouksessa saadut ponnet ja jaettiin niiden osalta

valmisteluvastuut, sillä vastausten tuleekin olla valmiina jo ylimääräiseen

kiltakokoukseen lokakuun alussa. Sovittiin, että kaikista ponsista on jokin

vastausidea valmiina viikkoa ennen ylimääräistä kokousta.

8.5. Muut esille tulevat asiat
-

9. Viestintä
9.1. Viikkotiedote

Keskusteltiin viikkotiedotteen konseptista. Niklas on pohtinut, mikä tarve

viikottaiselle tiedottamiselle on varsinkin viikoilla, kun killassa ei juuri tapahdu

mitään. Todettiin, että ainakin hallituksen kokouksen tiivistelmä on hyödyllinen,

sillä sitä ei viestitä muualla. Niklas jatkaa pohdintaa.



9.2. Hygieniatuotteista viestiminen
Keskusteltiin viime kokouksessa käsitellystä kuukautishygieniatuotteista

saatuun palautteeseen reagoinnista. Erik oli hoitanut viestinnän

Namumameille, ja Niklas lupasi nyt tiedottaa killalle.

9.3. Muut esille tulevat asiat
-

10. Opintoasiat
10.1. Perustieteiden akateeminen komitea 16.9.

Alli kertoi kokouksen kuulumiset seuraavasti:

- Päätettiin muutoksista yksittäisten kurssien toteutustapoihin;

käytännössämuutamaan kurssiin tentin lisääminen.

- Hyväksyttiin muissa komiteoissa jo hyväksytyt valintaperusteet

vuodelle 2025 kaikkiin ohjelmiin.

- Pohdittiin CCIS:nmaisteriohjelman haunmuokkaamista.

- Keskusteltiin opetussuunnitelmasyklistä ja haasteista sen tiiviydessä.

Toisaalta kehitystä kaipaavissa rakenteissa oltaisiin pidempään kiinni,

jos sykliä pidennettäisiin.

10.2. Academic Advising
Keskusteltiin Ristolta nousseesta pohdinnasta Academic Advisingin

konseptista ja sen vähäisestä kiinnostuksesta, vaikka opiskelijoiden samaan

aikaan tiedetään kaipaavan enemmän tukea. Alli lupasi välittää keskustelussa

nousseet parannusehdotukset Ristolle. Niklas tiedotti myös killan kanavissa

ensi viikon Academic Advising -sessiosta.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin infonmaisteri-infon ajankohtavaihtoehdoista. Alli totesi, että

luultavasti järjestää syksylle vielä uuden.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Kalle kertoi viime viikon yrityssuhdeluennon sisältäneen onnistuneen

Kahoot!:n. Myös phuksikassit saatiin jaettua. Muuten sektorilla on nyt vähän

hiljaisempaa.

Siirryttiin tauolle ajassa 17.04.

Palattiin tauolta ajassa 17.09.

12. Yhteisö
12.1. Toimarikuulumiset

Käytiin läpi toimarikuulumiset seuraavasti:

● OTMK: Pohtivat loppubudjetille käyttökohteita.



● Informaatioverkostojen kilta Athene ry:n virallinen kepittäjä: Työt
täyttävät arkea eikä ole käynyt Olkkarilla, mutta on ehkä lähiaikoina

kurkkaa pöydän tilanteen.

● Historioitsijat: [ei vastauksia]
● Puutarhurit:Hyvämeininki, ei tämän roolin osalta muita suunnitelmia

kuin ehkä kukkasipulien istutus kevättä varten.

● Alumnisuhdevastaava:Alumnijärjestön puolelta vastuuhenkilö on taas

Suomessa, joten sinne keskustelunavausta ainakin suunnitteilla.

● Kukka: [ei vastauksia]
● Somettajat: Perjantaina olivat sitsifiiliksissä, ilmeisen hyvinmenee.

● Valokuvaajat: [ei vastauksia]
● Tietskarijengi: Ilmomasiina-projekti eli käytännössä koko sivuston

uudelleenkoodaus on käynnissä, mutta vielä työn alla.

● Lukkaristo:Hyvämeininki ja sitsejä tulossa. Muusan läpilaulanta

syksylle harkinnassa.

● Kulttuuritoimikunta:Kokous tulossa ja tapahtumia suunnitteilla eli

hommat rullaavat.

● ABItiimi:Abipäivän ja -sitsien sekä pienimuotoisen Suomi-kiertueen

suunnittelut ovat käynnissä.

● Tepsy-neuvosto:Kokoustavat syksylle ensimmäistä kertaa tänään,

joten jakavat sen jälkeen Allille kuulumiset.

● Opetuslapset: [ei vastauksia]
● Kirjastonhoitaja:Hyvinmenee. Keskustelivat Allin kanssa kirjoista.

● ISOvastaava:HAIppinenmeininki, ISOt ja phuksit ovat vaikuttaneet

viihtyvän eli kaikki hyvin!

● PikkuIE: [Matvei unohti kysyä kuulumiset]

● Minitapahtumavastaava: [ei kysytty]
● TEK-kiltayhdyshenkilö: TEK-luennolla jaettiin vyöt ja monet uudet

opiskelijat ilmoittautuivat TEK:n jäseniksi.

12.2. Tulevat vuosijuhlaedustukset
Päätettiin tulevista vuosijuhlaedustuksista seuraavasti:

● Aalto Business Technology la 26.10. // Vilppu ja Alli

● Teekkariperinnejuhla 8.11. //Matvei, Kerttu ja Vilppu kaikki

kiinnostuneita, joten voivat päättää keskenään kulukorvausten jaosta

Päätettiin lisäksi, että edellisvuoden tapaanDiskonttauksen edustuspaikkatuet

tulevat saamaan ne hallituslaiset, joilla on vuoden lopussa vähiten edustuksia.

Keskusteltiin myös Teknologföreningelta saadusta kutsusta Betoninvalajaisiin.

Hallituksesta löytyi kiinnostusta sen verran, että kaikki halukkaat voivat

ilmoittautua kutsuvieraspaikoille.

12.3. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin Athene 25 -toimikunnalta tulleesta kyselystä vuosijuhlaviikon

tapahtumassa auttamiseen.



13. Tapahtumat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Aino esitteli phuksisitsien palautteen, ja keskusteltiin siitä. Pääosin palaute oli

positiivista. Rakentavasta palautteesta huomioitavia olivat

tapahtumahäirintäyhdyshenkilöiden puuttuminen, englanninkielisten

aasinsiltojen vähäinenmäärä sekä joidenkin tepsyläisten kokemus

infokeskeisyydestä. Todettiin kaikki huomiot hyviksi ja keskusteltiin

ratkaisuvaihtoehdoista etenkin tapahtumahäirintäyhdyshenkilöiden

rekrytoimiseen sekä killan historiaan liittyvissä tapahtumissa inklusiivisuuden

kokemuksen välittämiseen, vaikka tepsyä ei tällöin olekaan vielä ollut olemassa.

Valentin esitteli hänelle tulleen yhteistyöpyynnön erään kadettiainejärjestön

kanssa. Asian selvittämistä jatketaan.

Matvei poistui kokouksesta ajassa 17.53.

Valentin nosti lisäksi esille ideanmatalan kynnyksenmeet & greet -tyyppisen
hallitusroolien esittelytapahtuman järjestämisestä vaalifoorumin avautumisen

aikaan. Todettiin idea erittäin hyväksi ja päätettiin toteuttaa se.

Kalle poistui kokouksesta ajassa 17.55.

Keskusteltiin hallitusroolien esittelemisestä myös killan Instagram-tilin

tarinoissa kiertävällä vuorolla. Niklas suunnittelee tähän aikataulun ja antaa

tarkemmat ohjeet hallitukselle.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Ajankohtaiset asiat

Sara Sofia kehui phukseja erittäin hyvästämeiningistä!

15. MKV-asiat
15.1. International SCI sitsit

Valentin kertoi menevänsä töihin sitseille. Athenen phuksien osanotto on

vähäistä.

15.2. Muut esille tulevat asiat
-

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

AnnettiinMatveille yksi (1) sakko puuttuvista toimarikuulumisista ja

Markukselle tämän omasta ehdotuksesta yksi (1) sakko virheellisesti luodusta

when2meet-kyselystä, johon suurin osa hallituksesta oli turhaan kerennyt jo

vastata.



16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Kerttu ilmoitti, että alkusyksyn new year, newme -mentaliteetilla jopa viime

viikon pöytäkirja on jo tarkastettu ja netissä.

17. Muut esille tulevat asiat
Alli muistutti sunnuntaina tapahtuvasta sienihengailusta.

Markusmuistutti tulevista workshopeista: ensi viikonmaanantaina 23.9. klo 17-20

aiheena on vuoden painopisteet ja seuraavan viikon keskiviikkona 2.10. klo 10-12

ansiomerkkipäätökset.

Sara Sofia sai taiteltua kaikki kirjekuoret valmiiksi ajassa 18.01.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 25.9. kello 16.15. Eväsvuorossa Aino.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.02.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Aino Pelander Sara Sofia Koivisto

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


